
Zápis č. 16 

ze zasedání Zastupitelstva obce Pěčnov, 

konaného dne 02. 11. 2021 od 18:00 hodin v kanceláři obecního úřadu v 

Pěčnově. 

 

Přítomni: Ing. Miroslav Vojta, Stanislav Falář, Pavlína Kolářová, Josef Mráz, Blanka 

Ženíšková, Luboš Krejčíř, Jan Šíma ml., Josef Falář, František Ženíšek, Ing. Hana 

Slancová    

Zapisovatel: Pavlína Kolářová 

Ověřovatelé zápisu byli stanoveni: Blanka Ženíšková, Luboš Krejčíř 

 

1. Zahájení – program 

Zasedání Zastupitelstva obce Pěčnov bylo zahájeno v 18:00 hodin starostou obce. 

 

Starosta seznámil přítomné s návrhem programu v souladu s pozvánkou 

předanou členům zastupitelstva a v souladu s informací zveřejněnou na úřední 

desce. K návrhu programu nebyly vzneseny návrhy na doplnění. Před 

hlasováním dal předsedající možnost vyjádřit se přítomným občanům.  

Předsedající dal hlasovat o návrhu programu jako celku. 

 Výsledek hlasování: Pro: 6, Proti: 0, Zdrželi se: 0. Program byl schválen. 

Zastupitelstvo obce Pěčnov schvaluje následující program zasedání. 

Navržený program: 

1. Zahájení, schválení programu, 
2. Informace o rozpočtových opatřeních č. 6, 7, 8, a 9, 
3. Plán spolupráce s HZS Pěčnov, 
4. Seznámení s výsledkem dílčí kontroly hospodaření a kontroly VZP ČR, 
5. Poskytnutí daru pro Jiřího Hodinu – Pěčnovanka na rok 2022, 
6. Žádost o finanční dar pro MAS Šumavsko, 
7. Žádost o dotaci pro organizaci Prevent 99 z. ú., 
8. Žádost o poskytnutí daru pro Hospic sv. Jana N. Neumanna, 
9. Žádost o finanční prostředky pro Jihočeské centrum zdravotně postižených, 
10. Diskuse, 
11. Závěr. 

 

 



 

2. Informace o rozpočtových opatřeních č. 6, 7, 8, a 9 

Starosta obce seznámil zastupitele s rozpočtovými opatřeními č. 6, 7, 8 a 9, 

obce Pěčnov. Zastupitelé byli bez výhrad.  

Zastupitelstvo obce Pěčnov bylo seznámeno s rozpočtovými opatřeními č. 6, 7, 8, 
 a 9. 

 

3. Plán spolupráce s HZS Pěčnov 
 
Návrh usnesení č. 92 
  
Starosta obce pozval zástupce HZS Pěčnov na zastupitelstvo obce Pěčnov. 
Důvodem schůzky bylo naplánování chodu HZS Pěčnov v dalších období. To 
znamená vytvoření dětské HZS skupiny, jelikož mladých dětí na vytvoření 
dětské skupiny je v obci dostatek. Po konzultaci s vedením HZS Pěčnov jsme 
došli k závěru, že nikdo z našich dobrovolných hasičů nemá zájem tuto 
skupinu vést. I za předpokladu, že by obec Pěčnov byla nápomocna se 
zajištěním. 
Zastupitelstvo obce Pěčnov bylo starostou seznámeno s tímto závěrem. Poté 
bylo hlasováno o jeho schválení. 

 
Výsledek hlasování:    Pro: 1    Proti: 5  Zdrželi se: 0    Návrh nebyl přijat. 

Usnesení č. 92 nebylo schváleno. 

Zastupitelstvo obce Pěčnov schválilo ponechání HZS Pěčnov ve stejném počtu a 

nezapojit se do vytvoření dětské HZS skupiny obce. 

 
 
 
 
  

4. Seznámení s výsledkem dílčí kontroly hospodaření a kontroly VZP ČR 
 

 

Starosta obce seznámil zastupitele s výsledky dílčí kontroly hospodaření a 

kontroly VZP ČR.  Zastupitelé byli bez výhrad.  

Zastupitelstvo obce Pěčnov bylo seznámeno s  výsledkem dílčí kontroly hospodaření 
a kontroly VZP ČR. 
 
 

 

 

 



5. Poskytnutí daru pro Jiřího Hodinu – Pěčnovanka na rok 2022 

Návrh usnesení č. 93 
  
Starosta obce Pěčnov seznámil zastupitele s žádostí o poskytnutí daru pro 
Jiřího Hodinu. Tento dar by byl použit na provoz kapely Pěčnovanka v roce 
2022. Poté bylo hlasováno o jeho schválení. 

 
Výsledek hlasování:    Pro: 6    Proti: 0  Zdrželi se: 0    Návrh byl přijat. 

Usnesení č. 93 bylo schváleno. 

Zastupitelstvo obce Pěčnov schválilo žádost o poskytnutí daru ve výši 20.000 Kč pro 
Jiřího Hodinu na provoz kapely Pěčnovanka pro rok 2022. 
 
6. Žádost o finanční dar pro MAS Šumavsko 
 
Návrh usnesení č. 94 

  
Starosta obce Pěčnov seznámil zastupitele s žádostí o poskytnutí daru pro 
MAS Šumavsko. Poté bylo hlasováno o jeho schválení. 

 
Výsledek hlasování:    Pro: 6    Proti: 0  Zdrželi se: 0    Návrh byl přijat. 

Usnesení č. 94 bylo schváleno. 

Zastupitelstvo obce Pěčnov schválilo žádost o poskytnutí daru pro MAS Šumavsko 
ve výši 604 Kč.  
 
7. Žádost o dotaci pro organizaci Prevent 99 z. ú., 
 
Návrh usnesení č. 95 

  
Starosta obce Pěčnov seznámil zastupitele s žádostí o poskytnutí daru pro 
organizaci Prevent 99 z.ú. Poté bylo hlasováno o jeho schválení. 

 
Výsledek hlasování:    Pro: 0    Proti: 6  Zdrželi se: 0    Návrh nebyl přijat. 

Usnesení č. 95 nebylo schváleno. 

Zastupitelstvo obce Pěčnov neschválilo žádost o poskytnutí daru pro organizaci 
Prevent 99 z. ú. 
 
8. Žádost o poskytnutí daru pro Hospic sv. Jana N. Neumanna 
 
Návrh usnesení č. 96 

  
Starosta obce Pěčnov seznámil zastupitele s žádostí o poskytnutí daru pro 
Hospic sv. Jana N. Neumanna. Poté bylo hlasováno o jeho schválení. 

 
Výsledek hlasování:    Pro: 6    Proti: 0  Zdrželi se: 0    Návrh byl přijat. 



Usnesení č. 96 bylo schváleno. 

Zastupitelstvo obce Pěčnov schválilo žádost o poskytnutí daru pro Hospic sv. Jana N. 
Neumanna ve výši 2.000 Kč. 
 
9. Žádost o finanční prostředky pro Jihočeské centrum zdravotně postižených 
 
Návrh usnesení č. 97 
  
Starosta obce Pěčnov seznámil zastupitele s žádostí o poskytnutí daru pro 
Jihočeské centrum zdravotně postižených. Poté bylo hlasováno o jeho 
schválení. 

 
Výsledek hlasování:    Pro: 0    Proti: 6  Zdrželi se: 0    Návrh nebyl přijat. 

Usnesení č. 97 nebylo schváleno. 

Zastupitelstvo obce Pěčnov neschválilo žádost o poskytnutí daru pro Jihočeské 
centrum zdravotně postižených. 
 
10. Diskuse 
 
V diskusi bylo řešeno zařízení dokončovacích prací na vodní nádrži Pěčnov. Firma 
Dřevotvar bude vyzvána k dokončení prací. 
 
14. Závěr 
 

Starosta ukončil zasedání zastupitelstva v 20:30 hodin. 

Zápis byl vyhotoven dne 02. 11. 2021. 

 

Zapisovatel: Pavlína Kolářová …………………. 

 

Ověřovatelé: Blanka Ženíšková    …………………. 

  Luboš Krejčíř    ……………….. 

 

Starosta: Ing. Miroslav Vojta  ………………. 

 

 

 

                    razítko obce 


